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ACTA PLE NUM. 7/93 
 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 30 DE JUNY DE 1993. 
 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores del dia 
trenta de juny de mil nou-cents noranta-tres, es reuneixen a la Sala de 
Sessions d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els membres 
integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, en sessió 
ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del senyor Alcalde, i 
assistits per mi, la Secretària General. 
 
 

ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Joaquín Guallar Cánovas  
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramón Blanco i Lorenzo  
Sr.  Antonio Bouso Varela  
Sra. Adelina Cobos Caballero  
Sr.  Jordi Cuesta i Grande  
Sr.  Juan Antonio García Díaz  
Sra. Cristina Gasull i Martínez  
Sr.  Ricardo Gil Nuñez 
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Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado  
Sr.  Lorenzo Luna Rodríguez 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos  
Sr.  Carles Navales i Turmos  
Sr.  Josep Nogué i Felip  
Sra. Yolanda Piedra i Mañes  
Sr.  Frederic Prieto i Caballé  
Sr.  Antoni Recort i García  
Sr.  Amador Rosas Outes 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusen la seva absència 
 
Sra. Judith Ibáñez Vives 
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
 
 
No hi assisteixen 
 
Sr.  Miquel Martí i Solé 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'Ordre del Dia i que són els següents: 
 
 

PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.-  Lectura i aprovació de l'acta núm. 6/93, corresponent a la 
sessió ordinària del dia 26 de maig d'enguany. 
 
 Per Secretaria es dóna lectura a l'acta número 6/93, corresponent a 
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la sessió ordinària del dia 26 de maig de 1993, la qual és aprovada per 
unanimitat. 
 
 
 En aquest moment s'incorpora a la sessió la Regidora del Grup 
Municipal de CiU, senyora Yolanda Piedra i Mañes 
 
 
 
 2.-  Donar compte i, si és el cas, ratificar els acords de la 
Comissió de Govern que a continuació es relacionen. 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes de la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels acords adoptats per la Comissió de 
Govern, com a conseqüència de la seva urgència, en les sessions que 
s'especifiquen, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 Sessió celebrada el dia 26 de maig de 1993 
 
 PROPOSTES DE L'AREA DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 
 
 
 - Comparèixer com a part demandant en el recurs de casació 
promogut per aquest Ajuntament davant del Tribunal Suprem contra la 
Sentència dictada per la Secció Tercera de la Sala Contenciosa Administrativa 
del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en relació amb el recurs núm. 
1198/90. 
 
 
 "Vista la Sentència número 170 dictada el dia 10 de març de 1993 
per la Secció Tercera de la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal 
Superior de Justícia de Catalunya, en el recurs número 1198/90, interposat 
pel senyor JOAN NUBIOLA I VILUMARA, contra la Resolució del Conseller de 
Política Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya relativa a 
l'aprovació definitiva de la modificació del Pla Parcial Can Fatjó, en virtut de la 
qual es desestima el present recurs. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposa l'article 95.1.4. en 
relació al 96 de la Llei de la Jurisdicció Contenciosa Administrativa, segons la 
nova redacció donada als mateixos per la Llei 10/92, de 30 d'abril, resulta 
procedent interposar el recurs de casació davant la Sala corresponent del 
Tribunal Suprem en quant als aspectes de la Sentència del Tribunal Superior 
de Justícia de Catalunya relatius a l'estimació al recorrent, amb les quals 
aquesta part és disconforme. 
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 Atès que dins el termini establert es va presentar escrit de casació 
davant la Secció corresponent del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya 
contra la meritada Sentència 10 de març de 1993, donant a les parts un 
termini de 30 dies per comparèixer. 
 
 Per tot això, el Regidor Delegat de l'Area de Règim Interior i 
Governació proposa a la Comissió de Govern l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Comparèixer com a part demandant en el recurs de casació 
promogut per aquest Ajuntament davant del Tribunal Suprem contra la 
Sentència dictada per la Secció Tercera de la Sala Contenciosa Administrativa 
del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en relació amb el recurs 
número 1198/90. 
 
 Segon.- En conformitat amb l'establert per l'article 447.2 de la Llei 
Orgànica del Poder Judicial, designar lletrada defensora d'aquest Ajuntament 
a la senyora Isabel Vilalta Calaf, Assessora Jurídica del Departament 
d'Urbanisme i Serveis. 
 
 Tercer.- En conformitat amb l'establert per l'article 440.1 de la Llei 
Orgànica del Poder Judicial, designar Procurador dels Tribunals a Madrid als 
senyors Argimiro Vàzquez Guillén i Juliàn Zapata Díaz. 
 
 Quart.- Donar compte del present acord a la propera sessió de Ple 
que se celebri." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Comparèixer com a part demandada en el recurs Contenciós-
Administratiu número 769/93, interposat per la Caixa d'Estalvis i Pensions de 
Barcelona, "LA CAIXA", i que se segueix davant la Secció Primera de la Sala 
Contenciosa-Adeministrativa del Tribunal Superior de Justícia. 
 
 
 "Vist l'escrit tramès per la Secció Primera, de la Sala Contenciosa-
Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en virtut del 
qual es comunica a aquest Ajuntament la interposició del recurs Contenciós-
Administratiu número 769/93, per part de la "CAIXA D'ESTALVIS I PENSIONS 
DE BARCELONA, "LA CAIXA", contra la desestimació del recurs de reposició 
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formulat contra la liquidació girada pel concepte de l'Impost d'Activitats 
Económiques, exercici 1992, números 686 i 687. 
 
 Atès que en virtut de l'esmentat escrit es cita a aquesta 
Administració, mitjançant la petició de remissió de l'expedient administratiu 
objecte del recurs, per la seva compareixença en el procès. 
 
 Per tot això, el Regidor Delegat de l'Area de Règim Interior i 
Governació, proposa a la Comissió de Govern l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Comparèixer, com a part demandada, en el recurs 
Contenciós-Administratiu número 769/93, interposat per la CAIXA 
D'ESTALVIS I PENSIONS DE BARCELONA "LA CAIXA", i que se segueix 
davant la Secció Primera de la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal 
Superior de Justícia de Catalunya. 
 
 Segon.- En conformitat amb l'establert a l'article 447.2 de la Llei 
Orgànica del Poder Judicial, designar com a lletrades defensores d'aquest 
Ajuntament en l'esmentat recurs a la senyora Dolores Damià Noarbe Cap del 
Departament de Gestió Tributària, i a la senyora Laura Pérez Gálvez, Tècnic 
d'Administració General, assumint la primera la direcció lletrada del mateix i 
la segona la representació. 
 
 Tercer.- Donar compte del present acord a la propera sessió de Ple 
que se celebri." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Aprovar l'esborrany del conveni entre l'Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat i el Gremi d'Industrials Firaires de Barcelona i Província, amb motiu 
de la celebració de la Festa Major. 
 
 
 "Vist l'esborrany del conveni entre aquest Ajuntament i el Gremi 
d'Industrials Firaires de Barcelona i Província, regulador de la Festa Major 
d'aquesta Ciutat que se celebrarà els propers dies 10, 11, 12 i 13 del proper 
mes de juny. 
 
 Atès que per aconseguir un millor funcionament i organització de la 
instal.lació i explotació d'atraccions a l'espai d'ús públic de la localitat, es fa 
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convenient la firma d'un conveni regulador de la mateixa. 
 
Atès que el Ple Municipal en data 25 de setembre de 1991, 
va acordar delegar en la Comissió de Govern la seva competència sobre la 
subscripció de convenis de col.laboració sempre que del seu contingut no 
resulti un compromís econòmic a càrrec de la Corporació. 
 
 Atès el que disposa l'article 51 de la Llei 8/87, de 15 d'abril, 
Municipal i de Règim Local de Catalunya, en relació a l'article 21 de la Llei 
7/85, de 2 d'abril, reguladora de les Bases de Règim Local. 
 
 Per tot això, el Regidor Delegat de Règim Interior i Governació, fent 
ús de les atribucions conferides pel Decret d'Alcaldia número 1999/91 de 19 
de juny, proposa a la Comissió de Govern l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar l'esborrany del conveni entre l'Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat i el Gremi d'Industrials Firaires de Barcelona i Província, 
regulador de la instal.lació i explotació d'atraccions a l'espai d'ús públic 
d'aquesta ciutat, amb motiu de la celebració de la Festa Major d'enguany, que 
tindrà lloc els dies 10, 11, 12 i 13 de juny. 
 
 Segon.- Facultar al senyor Alcalde, D. José Montilla Aguilera, per a 
la signatura del conveni esmentat. 
 
 Tercer.- Donar compte del present acord al Ple Municipal en la 
primera sessió que se celebri, als efectes previstos en el dispositiu segon del 
punt catorze de l'acord plenari de 25 de setembre de 1991." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Modificar l'objecte del contracte de prestació dels serveis de 
conservació de l'enllumenat públic adjudicat a Sociedad Española de 
Construcciones Eléctricas, S.A. 
 
 
 "Vista la proposta formulada pel Departament de Serveis de 
modificació de la contracta de prestació del servei de Conservació de 
l'enllumenat públic adjudicada a "SOCIEDAD ESPAÑOLA DE 
CONSTRUCCIONES ELÉCTRICAS, S.A.", segons acord plenari de 17 d'octubre 
de 1988, per ampliació de les prestació que constitueixen l'objecte del 
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contracte a la zona dels Polígons Industrials Almeda, Famades, Est i Solanes. 
 
 Vist el Plec de Condicions de l'esmentada contracta en especial els 
seus artícles 7.30.1 i concordants dels que s'infereix la possibilitat de 
modificació del contracte de conformitat als requisits i efectes establerts 
legalment. 
 
 Vist així mateix l'article 54 del Reglament de Contractació de les 
Corporacions Locals, 221, 223 i 360 del Reglamento de Contratos del Estado, 
així com els informes de la Secretaria e Intervenció Municipals emesos al 
respecte. 
 
 Atès que l'adopció del present acord és competència d'aquesta 
Comissió de Govern, en virtut de les delegacions acordades per aquest 
Ajuntamnt, en sessió plenària celebrada el dia 30 de juliol de 1991, el Ponent 
de la Comissió de Règim Interior i Governació, proposa a la Comissió de 
Govern l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Modificar l'objecte del contracte de prestació dels serveis de 
Conservació de l'enllumenat públic adjudicat a "SOCIEDAD ESPAÑOLA DE 
CONSTRUCCIONES ELÉCTRICAS, S.A.", el dia 17 d'octubre de 1988 
mitjançant l'ampliació de les prestacions convingudes consistents en la 
prestació dels serveis en les zones dels Polígons Industrials Almeda, Famades, 
Est i Solanes, tot això per un cost anual de tres milions quatre-centes 
noranta-una mil nou-centes vuitanta-quatre (3.491.984) pessetes, i amb 
efectes del primer de juny de 1993 i finalitzant quan es produeixi així mateix 
la finalització de la contracta vigent. 
 
 Segon.- Ampliar de conformitat amb l'article 85 del Reglamento de 
Contratación de las Corporaciones Locales l'import de la fiança definitiva en 
cent trenta-nou mil sis-centes setanta-nou (139.679.-) pessetes, que haurà 
d'ingressar el contractista a la Tresoreria Municipal en el termini de quinze 
dies a comptar des de la notificació d'aquests acords. 
 
 Tercer.- Reflexar la modificació en el contracte administratiu 
subscrit entre amb dues parts, facultant al senyor Alcalde als expressats 
efectes. 
 
 Quart.- Donar compte del present acord al Ple de l'Ajuntament en la 
propera sessió que se celebri." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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 - Modificar l'objecte del contracte de prestació dels serveis de neteja 
d'escoles i edificis públics adjudicat a General de Obras y Servicios, S.A. 
 
 
 "Vista la proposta formulada pel Departament de Serveis de 
modificació de la contracta de prestació del servei de neteja d'escoles i edificis 
públics adjudicada a "GENERAL DE OBRAS Y SERVICIOS, S.A.", segons acord 
plenari de 21 de novembre de 1988, per ampliació de les prestacions que 
constitueixen l'objecte del contracte a les Dependències Municipals Centre 
l'estimulació Precoç, Centre d'Higiène Mental i Biblioteca Joan Salvat 
Papasseit, ampliació que comporta en conseqüència la del número de 
netejadores adscrites a la prestació del servei. 
 
 Vist el Plec de Condicions de l'esmentada contracta en especial els 
seus articles 7.30.1 i 52 dels que s'infereix la possibilitat de modifició del 
contracte de conformitat als requisits i efectes establerts legalment. 
 
 Vist així mateix l'article 54 del Reglament de Contractació de les 
Corporacions Locals, 221, 223 i 360 del Reglamento de Contratos del Estado, 
així com els informes de la Secretaria e Intervenció Municipals emesos al 
respecte. 
 
 Atès que l'adopció del present acord és competència d'aquesta 
Comissió de Govern, en virtut de les delegacions acordades per aquest 
Ajuntament, en sessió plenària celebrada el dia 30 de juliol de 1991, el Ponent 
de la Comissió de Règim Interior i Governació, proposa a la Comissió de 
Govern l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Modificar l'objecte del contracte de prestació dels serveis de 
neteja d'escoles i edificis públics adjudicats a "GENERAL DE OBRAS Y 
SERVICIOS, S.A.", el 21 de novembre de 1988 mitjançant l'ampliació de les 
prestacions convingudes consistents en la prestació dels serveis de neteja a les  
següents dependències Municipals: 

 - Centre l'Estimulació Precoç. 

 - Centre d'Higiène Mental. 

 - Biblioteca Joan Salvat Papasseit. 
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 tot això per un cost anual de tres milions set-centes trenta-una mil 
dues-centes dos (3.731.202) pessetes, i amb efectes del primer de juny de 
1993 i finalitzant quan es produeixi així mateix la finalització de la contracta 
vigent. 
 
 Segon.- Ampliar, de conformitat amb l'article 85 del Reglamento de 
Contratación de las Corporaciones Locales l'import de la fiança definitiva en 
cent quaranta-nou mil dues-centes quaranta-vuit (149.248.-) pessetes, que 
haurà d'ingressar el contractista a la Tresoreria Municipal en el termini de 
quinze dies a comptar des de la notificació d'aquests acords. 
 
 Tercer.- Reflexar la modificació en el contracte administratiu 
subscrit entre amb dues parts, facultant al senyor Alcalde als expressats 
efectes. 
 
 Quart.- Donar compte del present acord al Ple de l'Ajuntament en la 
propera sessió que se celebri." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Aprovar els coeficients Kt de revisió de preus a aplicar en el 
període abril 92 - març 93, en la contracta de prestació del servei de neteja 
d'escoles i dependències municipals adjudicada a General de Obras y 
Servicios, S.A. 
 
 
 "Vist l'expedient de revisió definitiva de preus del contracte de 
prestació del servei de neteja d'escoles i dependències municipals adjudicat a 
"GENERAL DE OBRAS Y SERVICIOS, S.A.", el passat 21 de novembre de 1988 
en el que l'Area d'Urbanisme i Serveis proposa l'aprovació dels coeficients Kt 
pel període abril 92-març 93 així com dels esmentats coeficients als imports 
certificats durant el període abril 92 desembre 92. 
 
 Vistos així mateix els informes emesos al respecte pels 
Departaments de Serveis, Contractació-Patrimoni i la Intervenció Municipal. 
 
 Atès que l'adopció del present acord és competència d'aquesta 
Comissió de Govern en virtut de les delegacions acordades per aquest 
Ajuntament, en sessió plenària celebrada el dia 30 de juliol de 1991. 
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 Aquesta Comissió proposa a la Comissió de Govern l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar els coeficients Kt de revisió de preus a aplicar en el 
període abril 92-març 93, en la contracta de prestació del servei de neteja 
d'escoles i dependències municipals adjudicada a "GENERAL DE OBRAS Y 
SERVICIOS, S.A.", fixant-los en els següents valors: 
 
  - Contracta inicial Kt= 1'41823 

Ampliacions:   - Piscina Can Millars Kt= 1'22014 - C.P. San Miquel Kt= 1'41752 
  - C.P. Dolors Almeda Kt= 1'41815 

 - Centre d'Atenció Primària Infantil Psiquiàtrica i Equip 
Assistencial Pedagògic, Oficines del Mercat de Sant Ildefons, 
Pabelló de Sant Ildefons, Esplai Centre i Oficines del veterinari 
Kt= 1'41815. 

 
 Segon.- Aprovar l'abonament a "GENERAL DE OBRAS Y 
SERVICIOS, S.A.", en concepte de revisió definitiva de preus, com a 
conseqüència de l'aplicació dels coeficients esmentats a l'acord anterior als 
imports certificats durant el període abril 92 desembre 92, de les següents 
quantitats: 
 
  - Contracta inicial..........    30.215.868. 
   Ampliacions:- Piscina Can Millars........     1.135.003. 

- C.P. San Miquel............      1.886.470. 
- - C.P. Dolors Almeda.........      1.319.154. 

  - Centre d'Atenció Primària Infantil Psiquiàtrica i 
 Equip Assistencial Pedagògic, Oficines del Mercat de Sant 
Ildefons, Pabelló de Sant Ildefons, Esplai Centre i Oficines del 
Veterinari ..........................     1.287.552.- 

 
    TOTAL IMPORT REVISSIO .....    35.844.047.- 
 
 Segon.- Modificar la fiança constituïda per la societat adjudicatària 
del contracte de conformitat a l'article 5.1 del Decret 1757/1974 de 31 de 
maig relatiu a normes sobre revisió de preus en els contractes de les 
Corporacions Locals ampliant el seu import en un milió disset mil sis-centes 
cinquanta (1.017.650.-) pessetes. 
 
 Tercer.- Donar compte del present acord al Ple de l'Ajuntament en 
la propera sessió que es celebri." 
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 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Aprovar la revisió definitiva de preus, període novembre 89 - 
octubre 90, de la contracta de prestació del servei de conservació de 
l'enllumenat públic. 
 
 
 "Vist l'expedient de revisió definitiva de preus de la contracta de 
prestació del servei de conservació de l'enllumenat públic de la ciutat 
adjudicada a "SOCIEDAD ESPAÑOLA DE CONSTRUCCIONES ELÉCTRICAS, 
S.A.", segons acord plenari de 18 d'abril de 1989, pels períodes novembre 89-
octubre 90, novembre 90-octubre 91 i novembre 91-octubre92, tant pel que fà 
referència als conceptes de control de funcionament com al de conservació 
preventiva. 
 
 Vistos així mateix els informes emesos per l'Area d'Urbanisme i 
Serveis, Departament de Contractació-Patrimoni i la Intervenció Municipal en 
relació a la proposta de revisió formulada per l'adjudicatària. 
 
 Atès que l'adopció del present acord és competència d'aquesta 
Comissió de Govern en virtut de les delegacions acordades per aquest 
Ajuntament, en sessió plenària celebrada el dia 30 de juliol de 1991. 
 
 Aquesta Comissió proposa a la Comissió de Govern l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar la revisió definitiva de preus, període novembre 89-
octubre 90, de la contracta de prestació del servei de conservació de 
l'enllumenat públic, pel concepte de control de funcionament, fixant el 
coeficient de revisió en 1'0708, de l'aplicació del quals als imports certificats 
durant el període esmentat, i prèvia regularització del preu de la contracta per 
devolució del 2 per cent corresponent a la taxa municipal d'Administració de 
Documents en compliment de l'article 69.1.b) del Plec de Condicons de la 
contracta, resulta una liquidació favorable que ha de certificar-se a favor de 
"SECE, S.A.", de vuit-centes noranta-quatre mil cinc-centes cinquanta-una 
(894.551.-) pessetes. 
 
 Segon.- Aprovar la revisió definitiva de preus, període novembre 89-
octubre 90, de la contracta de prestació del servei de conservació de 
l'enllumenat públic, pel concepte de conservació preventiva, fixant el coeficient 
de revisió en 1'0651, de l'aplicació del qual als imports certificats durant el 
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mateix període, prèvia regularització del preu de la contracta per devolució del 
2 per cent corresponent a la taxa municipal d'Administració de Documents en 
compliment de l'article 69.1.b) del Plec de Condicions de la contracta, resulta 
una liquidació favorable a aquest Ajuntament de tretze mil cinc-centes disset 
(13.517.-) pessetes. 
 
 Tercer.- Aprovar la revissió definitiva de preus període novembre 90-
octubre 91 de la contracta de prestació del servei de conservació de 
l'enllumenat públic, pel concepte de control de funcionament, fixant el 
coeficient de revisió en 1'0721, de l'aplicació del qual als imports certificats 
durant el mateix període, prèvia regularització del preu de la contracta per 
devolució del 2 per cent corresponent a la Taxa Municipal d'Administració de 
Documents en compliment de l'article 69.1.b) del Plec de Condicons de la 
Contracta resulta una liquidació favorable que ha de certificar-se a favor de 
"SECE, S.A.", de nou-centes setze mil cinc-centes vuitanta-tres (916.583.-) 
pessetes. 
 
 
 Quart.- Aprovar la revisió definitiva de preus, període novembre 90-
octubre 91, de la contracta de prestació del servei de conservació de 
l'enllumenat públic pel concepte de conservació preventiva, fixant el coeficient 
de revisió en 1'1203, de l'aplicació del qual als imports certificats durant el 
període esmentat, prèvia regularització del preu de la contracta per devolució 
del 2 per cent corresponent a la Taxa Municipal d'Administració de 
Documents en compliment de l'article 69.1.b) del Plec de Condicions de la 
contracta, resulta una liquidació favorable que ha de certificar-se a favor de 
"SECE, S.A.", de tres-centes set mil sis-centes deu (307.610.-) pessetes. 
 
 Cinquè.- Aprovar la revisió definitiva de preus període novembre 91-
octubre 92 de la contracta de conservació de l'enllumenat públic, pel concepte 
de control de funcionament, fixant el coeficient de revisió en 1'1087 de 
l'aplicació del qual als imports certificats durant el període comprès entre el 
primer de novembre de 1991 i el 31 de juliol de 1992 i prèvia regularització del 
preu de la contracta per devolució del 2 per cent corresponent a la Taxa 
Municipal d'Administració de Documents en compliment de l'article 69.1.b) del 
Plec de Condicions de la contracta, resulta una liquidació favorable que ha de 
certificar-se a favor de "SECE, S.A." de nou-centes quaranta-nou mil vuitanta-
una (949.081.-) pessetes. 
 
 Sisè.- Aprovar la revisió definitiva de preus del període novembre 
91-octubre 92 de la contracta de conservació de l'enllumenat públic, pel 
concepte de control de funcionament, fixant el coeficient de revisió en l'1087 
de l'aplicació del qual als imports certificats durant el període comprès entre el 
primer de novembre de 1991 i el 31 de juliol de 1992 i prèvia regularització del 
preu de la contracta per devolució del 2 per cent corresponent a la Taxa 
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Municipal d'Administració de Documents en compliment de l'article 69.1.b) del 
Plec de Condicions de la contracta, resulta una liquidació favorable que ha de 
certificar-se a favor de "SECE, S.A.", de tres-centes noranta-una mil cent 
divuit (391.118.-) pessetes. 
 
 Setè.- Modificar la fiança constituïda per la Societat adjudicatària 
del contracte de conformitat a l'article 5.1. del Decret 1757/1974 de 31 de 
maig, ampliant el seu import en noranta-vuit mil dues-centes trenta-cinc 
(98.235.-) pessetes. 
 
 Vuitè.- Donar compte del present acord al Ple de l'Ajuntament en la 
propera sessió que se celebri." 
 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 
 3.-  Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels decrets i resolucions dictats per 
l'Alcaldia, com a conseqüència de la seva urgència, el text literal dels quals és 
el següent: 
 
 
 - Decret núm. 1974 de data 7 de juny de 1993. 
 
 "Vista la Providència del Tinent d'Alcalde de Planificació, Economia i 
Hisenda, així com la resolució del President de l'IME. Així com l'urgència de 
realitzar-se les despeses proposades segons consta a l'expedient, 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la modificació de l'Institut Municipal 
d'Educació, mitjançant suplement de crèdit financiat amb Remanet líquid de 
Tresoreria de l'exercici 1992 de l'Institut Municipal d'Educació, segons el detall 
següent: 
 
 
DESPESES 
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     Consignació                           Consignació  
Partida  Concepte     Anterior       Import          Actual 
 
4542322602   Publicitat pro-         163.231    5.436.769    5.600.000 

paganda dinàmi- 
  ca educativa. 
 
4542322700   Treballs tècnic   12.902.088    8.792.362   21.694.450 

realitzat altres D.E. 
 
4842348900   Transferències     3.240.000    5.211.575       8.452.000 

entitat ludoteca 
4942348900      Transferències           950.000      500.000            1.400.000  
      entid.s.grals. 
 
4942362300   Inversio en mà-           50.000          350.000                400.000  
      quina e inst.s. 
  generals 
 
4942322608  Despeses diverses       100.000          500.000                 600.000  
 s.generals  
     -------------------------------------------------------------------- 
     TOTAL ALTES . .. . . . .  20.790.706.- pessetes 
 
INGRESSOS 
 
      Consignació                             Consignació  
Partida  Concepte       Anterior      Import        Actual 
 
 
4987001 Remanent liquid            0         20.790.706      20.790.706 
 Tresoreria aplicació 
 per finançament, 
 suplementació de 
 crèdit. 
         TOTAL ALTES . . .. . . . .  20.790.706.- pessetes 
 
 
 
 Segon.-  Exposar al públic segons les normes sobre informació, 
reclamacions i publicitat que estableixen els articles 160.4 de la Llei 39/1988 i 
42.1 del R.D. 500/1990 de 20 d'abril. 
 
 Tercer.- Ratificar el present acord a la primera sessió de Ple que es 
celebri." 
 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA DE PLANIFICACIO, 
ECONOMIA I HISENDA 

 
 

  4.- Modificació de Crèdit del Pressupost de l'Ajuntament núm. 
9/93. 
 
  Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
  "Vistes les peticions del Departament d'Urbanisme i Serveis. 
 
  Vist l'expedient de reconeixement d'obligacions d'exercicis  
anteriors per import de2.468.397.- pts. 
 
  Atès el que estableix l'art. 158.1 de la Llei 39/88, Reguladora de 
les Hisendes Locals i l'art. 35 del R.D. 500/90, de 20 d'abril. 
 
  Vist l'informe favorable de la Intervenció Muncipal. 
 
  El Ponent de la Comissió de Planificació, Economia i Hisenda, 
vist el dictamen favorable de l'esmentada Comissió, proposa al Ple l'adopció 
del següent 
 

A C O R D 
 
  Primer.- Aprovar inicialment la modificació de crèdit núm. 9/93, 
mitjançant habilitació de crèdit extraordinari i suplement de crèdit, segons el 
següent detall: 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
Partida  Descripció  Consignació     Altes      Baixes    Consignacio 
          inicial           final 
 
52.422.22734  Incidències   ---           9.700.000  ---    9.700.000 
75.431.45100  Subv.obres/ADIGSA      ---      14.596.760 --- 14.596.760 
26.432.62200  Adq.Locals/ADIGSA       ---        5.828.992 ---   5.828.992 
52.432.21204  Escomeses (CR)   2.089.087     1.880.396 ---  3.969.483 
52.422.21303  Ref.Calefacc.(CR)        ---            107.790 ---     107.790 
51.432.2260202  Publicitat (CR)       ---                92.115 ---       92.115 
52.431.21303  Rep.alarmes (CR)       ---               23.994 ---       23.994 
53.432.21202  Rep.parc mòvil(CR)               ---                86.733 ---       86.733 
53.431.21202  Cons.edificis(CR)   7.265.335           277.369 ---  7.542.704 



16 

51.432.60000  Adq.terrenys                  25.000.000        25.000.000   50.000.000  
52.432.21303  Rep.enllu.públic              3.000.000             371.440          ---          3.371.440  
72.011.31001  Int.prest.crt.ter.            75.000.000   ---    22.965.589     52.034.411 
              -------------------------------- 
  TOTALS . . . . . . .. .                       57.965.589   22.965.589 
              ================================================= 
 
 
ESTAT D'INGRESSOS 
 
Concepte  Descripció   Previsió     Altes                   Previsió 
      inicial                         final 
 
71.300.02    Recur.eventuals/conveni 
  Caixa.           ---   10.000.000         10.000.000 
71.550.01    Concessió admtva.solar       ---   25.000.000         25.000.000 
                   ------------------ 
         TOTAL . . . .     35.000.000  
         ======================== 
 
  Segon.- Exposar al públic el present acord en els termes 
establerts en l'art. 150 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de 
les Hisendes Locals. 
 
  Tercer.- El Present acord s'entendrà definitiu, si en el termini 
d'exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix." 
 
 
  Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Joaquín Guallar Cánovas, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
  5.- Iniciar expedient de revisió d'ofici dels decrets dictats per 
l'Alcaldia núms. 608/92 de 27 de febrer i 927/93 de 18 de març, amb 
l'objecte de procedir a la seva anul.lació. 
 
  Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vistos els Decrets dictats per l'Alcaldia d'aquest Ajuntament 
números 608/1992, de 27 de febrer i 927/1993, de 17 de març, en virtut dels 
quals s'estimava contra la providència d'apressament derivada de les 
liquidacions 226 de taxa de llicència d'obertura, per un import de 5.324.209.- 
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ptes. i 190, correspont a l'impost de radicació, per un import 
d'1.354.742.pessetes, anul.lant la liquidació corresponent a la taxa de llicència 
d'obertura per aplicació de que disposa l'article 12 de l'Ordenança Fiscal 
corresponent a l'any 1987, per haver-hi sigut denegada la corresponent 
llicència d'activitat, i s'acordava procedir a la devolució de la quantitat de 
6.761.746.- pessetes, indegudament ingressada per ACPLAS, S.A., per 
l'esmentat concepte Tributari més els interessos de demora, la sanció i el 
recàrrec. 
 
 Atès que segons informes emesos per l'Interventor General i per la 
Secretària General d'aquest Ajuntament, amb dates 31 de maig i 9 de juny 
d'enguany respectivament, els esmentats Decrets han de ser anul.lats per 
suposar una vulneració manifesta, tant de l'Ordenança Fiscal número 12 de 
l'any 1987, reguladora de la taxa de llicència municipal d'obertura 
d'establiments, com de l'article 205 del Reial Decret Legislatiu 781/1986, de 
18 d'abril, pel qual s'aprova el Text Refós de les disposicions legals vigents en 
matèria de règim local, aplicable en aquell moment, segons els quals la taxa es 
devenga des de l'inici de la prestació del servei, salvat que amb anterioritat, i 
sense la prèvia llicència municipal, s'hagués procedit a la realització de 
l'activitat per part del subjecte tributari. 
 
 Atès que segons l'Ordenança Fiscal núm. 12 de l'any 1987, a que 
anteriorment s'ha fet referència, en cas de denegació de la llicència d'obertura 
procedeix la devolució de la quota satisfeta pel concepte de taxa d'obertura  
d'establiments, sempre que l'activitat per a la qual se sol.licita l'obertura no 
s'hagi arribat a produir, ja que l'article 2 de l'esmentada Ordenança defineix 
com a fet imposable l'obertura de l'establiment per a l'exercici d'industria, 
comerç o professió de fet, amb independència que es realitzi amparat o no en 
la corresponent llicència administrativa, naixent l'obligació de contribuir, 
segons el seu article 3, pel sols fet de l'exercici de l'industria, el comerç o 
professió, que es pressumeix iniciat des d'el moment en que el titular cursi 
l'alta, traspàs o trasllat per llicència fiscal de l'Impost Industrial, o que el local 
on s'hagi de realitzar la seva activitat s'utilitzi o estigui en funcionament, obert 
o no al públic, circumstància que es pot posar de manifest per la Inspecció de 
Tributs, que determinarà  el naixement de l'obligació de contribuir. 
 
 Atès que en cas present es van donar les dues circumstàncies; en 
primer lloc perquè ACPLAS, S.A., es va donar d'alta de llicència fiscal el dia 3 
d'abril de 1987, i en segon lloc perquè va procedir a l'obertura de l'activitast 
sense haver obtingut previament la corresponet llicència, motiu pel qual entre 
els anys 1989 i 1990, se li van aixecar les corresponents Actes per la Inspecció 
Municipal pels conceptes ja esmentats corresponents als anys 1987, 1988, 
1989 i 1990, sense que l'interessat s'oposés negant haver iniciat l'activitat, 
limitàn-se únicament a recòrrer les liquidacions per haver-li denegat la 
llicència. 
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 Atès que una prova que acredita palpablement l'exercici de 
l'activitat la constitueix, per una banda, el fet de no haver impugnat el Decret 
de l'Alcaldia núm. 608/92, de 27 de febrer, pel que fa a la desestimació del 
seu recurs en relació amb l'arbitri de radicació, ja que la desestimació es 
basava precisament en l'article 316.3 del Reial Decret Legislatiu 781/1986, de 
28 d'abril, i per altra, pel fet que el dia 29 de novembre de 1991 es va incediar 
la fàbrica d'ACPLAS, S.A., i consta en l'expedient administratiu un informe de 
la Direcció General de Prevenció i Extinció d'Incendis i Salvaments de 
Catalunya, acompanyat d'un escrit del seu Director, en el que consta que 
ACPLAS, S.A. venia exercint la seva activitat sense haver obtingut la prèvia 
llicència. 
 
 Atès que de conformitat amb el que disposa l'article 110.1 de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, en concordança 
amb l'article 154 a) de la Llei General Tributària, és procedent que, mitjançant 
acord adoptat per aquest Ajuntament en sessió plenària, prèvia audiència de 
l'interessat, es procedeixi a la revisió d'ofici dels esmentats Decrets, amb 
l'objecte de dexair-los sense efecte ja que infringeixen manifestament la Llei, 
en particular l'article 205 del Reial Decret Legislatiu 781/1986, de 18 d'abril. 
 
 Per tot això, el Regidor de l'Area de Planificació, Economia i Hisenda 
proposa al Ple l'adopció del següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Iniciar expedient de revisió d'ofici dels Decrets dictats per 
l'Alcaldia d'aquest Ajuntament, números 608/1992, de 27 de febrer i 
927/1993, de 18 de març, a que s'ha fet referència en la part expositiva del 
present acord, amb l'objecte de procedir a la seva anul.lació, per considerar 
que infringeixen manifestament l'Ordenança Fiscal número 12 de l'any 1987, 
reguladora de la Taxa de llicència municipal d'obertura d'establiments, així 
com l'article 205 del Reial Decret Legislatiu 781/1986, de 18 d'abril, pel qual 
s'aprova el Text Refós de les disposicions legals vigents en matèria de règim 
local. 
 
 Segon.- Notificar el present acord a ACPLAS, S.A. atorgant-li un 
termini d'audiència de QUINZE dies, a efectes que si ho considera convenient 
presenti totes aquelles al.legacions, documents i justificacions que consideri 
pertinets en defensa dels seus drets." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel la 
senyora Secretària General, Carmen Alonso Higuera, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
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 6.- Aprovar el reconeixement de les obligacions d'exercicis 
anteriors. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 "Vista la petició de l'Area d'Urbanisme i Seveis, per la qual es 
reconegui els crèdits d'anys anteriors, corresponents a obligacions de 
ineludible compliment i per un total de dos milions quatre-centes seixanta-
vuit mil tres-centes noranta-set pessetes (2.468.397.- pessetes). 
 
 Vist el que estableix l'article 60.2 del R.D.L. 500/90, de 20 d'abril. 
 
 Vist l'informe que l'Interventor General, de conformitat al que 
disposa l'article 195 de la llei 39/1988, Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 El Ponent de la Comissió de Planificació, Economia i Hisenda, vist el 
dictament favorable de l'esmentada Comissió, proposa al Plé l'adopció del 
següent 
 

A C O R D 
 
 APROVAR el reconeixement de les obligacions d'exercicis anteriors, 
segons el detall de l'annex I, que s'ajunta i que forma part integrant del 
present acord. 
 
 
RELACIO DE FACTURES DE RECONEIXEMENT PER PARTIDES PRESSUPOSTARIES 
 
 
PARTIDA 52.432.21204 
Hidroelectrica Catalunya, S.A.  fra.14045 del 3/4/91                 1.880.396.- 
 
PARTIDA 52.422.21303 
Gestión y Mantenimento, S.A.  fra.115762 30/12/92   21.471.- 
 " "        "   fra.115763 " 12.846.- 
 " "        "   fra.115778 " 7.671.- 
 " "        "   fra.115779 " 9.846.- 
 " "        "   fra.115780 " 24.900.- 
 " "        "   fra.115781 " 31.056.- 
        --------- 
                   107.790.- 
 
PARTIDA 51.432.2260202 
Pequeños Anuncios, S.A. fra.69175  9/11/92  30.705.- 
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 “ "       "  fra.69176 "  30.705.- 
 “ "       "  fra.75099 30/11/92  30.705.- 
        ---------   
                     92.115.- 
 
PARTIDA 52.431.21303 
Protección e Imagen, S.L. fra.413 del 11/12/92            23.994.- 
 
PARTIDA 53.432.21402 
Recanvis Despi, S.A.  fra.02876   31/12/90            86.733.- 
 
PARTIDA 53.431.21202 
Aubert, S.A.   fra.9870   25/12/92  11.000.- 
 "   fra.9869 "  5.233.- 
 "   fra.9868 "  41.475.- 
 "   fra.9867 "  39.025.- 
 "   fra.9863 "  10.833.- 
 "   fra.9862 "  2.961.- 
 "   fra.9879 "  1.027.- 
 "   fra.9877 "     742.- 
 "   fra.9876 "  17.193.- 
 "   fra.9875 "  23.282.- 
 "   fra.9865 "  13.933.- 
 "   fra.9872 "  2.076.- 
 "   fra.9871 "  45.793.- 
 "   fra.9873 "  43.677.- 
 "   fra.9878 "  9.700.- 
 "   fra.9880 "  9.419.- 
        ---------- 

   277.369. 
-------------- 

TOTAL . . . . . . . .       2.468.397. 
=============================================================== 

 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Joaquín Guallar Cánovas, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 

 
 
 7.- Adjudicar al Club Basquetbol Cornellà la concessió 
administrativa per a la utilització de les instal.lacions del Poliesportiu del 
Barri Centre i l'explotació del servei de bar en les mateixes instal.lacions. 
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 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient instruït per l'ajudicació, mitjançant concurs, de la 
concessió administrativa per a la utilització de les instal.lacions del 
Poliesportiu Barri Centre, situat al carrer Rubió i Ors, 158, amb l'explotació 
del servei de bar a les mateixes instal.lacions. 
 
 Atès que durant el termini de presentació d'ofertes no més s'ha 
presentat la formulada pel CLUB BASQUETBOL CORNELLA, la qual s'ajusta 
al Plec de condicions aprovat per regir l'esmentada concessió. 
 
 Vist l'informe emés al respecte pel Director de l'Institut Municipal de 
l'Esport, aquesta Comissió proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Adjudicar la concessió administrativa per la utilització de 
les instal.lacions del Poliesportiu del Barri Centre, situat al carrer Rubió i Ors, 
núm. 158 amb explotació del servei de bar en les mateixes instal.lacions al 
CLUB BASQUETBOL CORNELLA pel preu de 4.005.000.- ptes. contemplant 
una inversió de 2.025.000.- ptes. i pel termini de 10 anys i en la resta de 
condicions contingudes al Plec aprovat en sessió plenària de 24 de febrer de 
1993. 
 
 Segon.- Fixar la fiança definitiva que haurà de satisfer el 
concessionari, de conformitat a l'article 9 del Plec de Condicions, en la 
quantitat de 160.000.- ptes. que haurà d'ingressar a la Tresoreria Municipal 
en el termini dels 10 dies següents a la notificació d'aquest acords. 
 
 Tercer.- Facultar al Sr. Alcalde Josep Montilla Aguilera para la firma 
de quants documents públics o privats fossin necessaris per a l'execució dels 
acords que antecedeixen." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Serveis a la Persona, 
senyor Vicenç Badenes i Teixidó, pren la paraula la Portaveu del Grup 
Municipal de CiU, senyora Yolanda Piedra i Mañes, per a manifestar que el 
seu grup pensa que aquest tipus d'adjudicacions, si no estan molt 
controlades, poden significar en la pràctica que un espai públic que ha de ser 
utilitzat per tot un barri quedi privatitzat per a una sola Entitat, motiu pel 
qual considera que ha de ser revisat com es regularitza l'activitat i que algú de 
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l'Ajuntament s'ha d'encarregar de controlar la distribució d'horaris i usos, a 
petició ciutadana, de les escoles, etc., no deixant això en mans de la Junta del 
Club, i si ho fan ells, en tot cas que sigui vigilat per personal de l'Ajuntament. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, el qual després de manifestar el seu acord 
amb la proposta d'adjudicació, assenyala que comparteixen la preocupació del 
Grup Municipal de CiU, pel fet que el plec no és prou explícit, motiu pel qual 
el senyor Prieto anuncia que el seu grup sol.licitarà control públic de la gestió 
privada, a través de programes generals i memòries anuals. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, el qual després de manifestar-se també 
d'acord amb l'adjudicació, perquè és avantatjós per al manteniment de les 
instal.lacions, assenyala que a parer seu, els altres problemes que es puguin 
suscitar, està segur que parlant entre les parts es poden resoldre. 
 
 Seguidament pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l'Area de Serveis a la Persona, senyor Vicenç Badenes i Teixidó, 
per a manifestar que, al seu parer, aquest tema pot funcionar molt bé i que 
segons el plec no existeixen problemes d'ús per part d'altres entitats, escoles, 
etc, recordant que l'última paraula la té sempre l'Ajuntament, segons el plec 
de condicions. 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per a manifestar que es tracta d'un equipament de titularitat municipal, l'ús 
del qual ve predeterminat i no és el primer cas en què l'Ajuntament pren una 
opció d'aquesta naturalesa, per la qual cosa si sorgeixen problemes ja se 
solucionaran, perquè el poder i l'autoritat la té sempre l'Ajuntament. 
 
 A continuació pren de nou la paraula la Portaveu del Grup 
Municipal de CiU, senyora Yolanda Piedra i Mañes, per a manifestar que el 
seu grup no votarà en contra, si totes les manifestacions realitzades pel senyor 
Badenes es mantenen i el funcionament serà realment així, contestant sobre 
això el senyor Badenes, que és el que l'Ajuntament hi fa cada dia. 
 
 Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per a assenyalar que en altres casos precedents, és cert que a vegades hi ha 
problemes de saturació de l'equipament, per la qual cosa recorda que tot 
l'assenyalat al ple no vol dir que es doni a tots quan cada persona ho digui, 
sinó que es distribuirà entre tots, amb les prioritats lògiques en funció del 
treball social que porta cada Entitat. 
 
 Després d'això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
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 8.- Adjudicar a l'Associació Esportiva Joventut Riera la 
concessió administrativa per a la utilització de les instal.lacions del 
Poliesportiu del Barri Riera i l'explotació del servei de bar en les mateixes 
instal.lacions. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient instruït per l'adjudicació, mitjançant concurs de la 
concessió administrativa per a la utilització de les instal.lacions del Pavelló 
Poliesportiu del Barri Riera, situat al carrer Francesc Moragas, núm. 3-9, amb 
l'explotació del servei de bar a les mateixes instal.lacions. 
 
 Atès que durant el termini de presentació d'ofertes no més s'ha 
presentat la formulada per l'Associació Esportiva Joventut Riera de Cornellà, 
la qual s'ajusta al Plec de condicions aprovat per regir l'esmentada concessió. 
 
 Vist l'informe emés al respecte pel Director de l'Institut Municipal de 
l'Esport, aquesta Comissió proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Adjudicar la concessió administrativa per la utilització de 
les instal.lacions del Pavelló Poliesportiu del Barri Riera, situat al carrer 
Francesc Moragas, núm. 3-9 amb l'explotació del servei de bar en les mateixes 
instal.lacions a l'Associació Esportiva Juventut Riera de Cornellà pel preu de 
1.536.780.- pessetes contemplant una inversió de 4.600.000.pessetes i pel 
termini de 10 anys i en la resta de condicions contingudes al Plec aprovat en 
sessió plenària de 31 de març de 1993. 
 
 Segon.- Fixar la fiança definitiva  que haurà de satisfer el 
concessionari, de conformitat a l'article 9 del Plec de Condicions, en la 
quantitat de 60.000.- ptes. que haurà d'ingressar a la Tresoreria Municipal en 
el termini dels 10 dies següents a la notificació d'aquest acords. 
 
 Tercer.- Facultar al Sr. Alcalde Josep Montilla Aguilera per a la 
firma de quants documents públics o privats fossin necessaris per a l'execució 
dels acords que antecedeixen." 
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 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Serveis a la Persona, 
senyor Vicenç Badenes i Teixidó, se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat 
per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 9.- Modificació de l'Oferta Pública d'Ocupació de l'Ajuntament i 
dels seus organismes autònoms. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist que les empleades Sra. Consuelo Rivera Reguera i Sra. Ana M. 
Morales Rodríguez, que es troven en situació d'excedència voluntària des del 
23 d'abril de 1990 i des del 1 de juliol de 1992, respectivament, sol.liciten 
reingressar al servei actiu. 
 
 Atès que les esmentades empleades prestaven els seus serveis en el 
Departament de Sanitat i Serveis Socials, ocupant una plaça d'Assistent 
Social, en règim laboral. 
 
 Atès que en data 23 de desembre de 1992 el Ple Muncipal va 
aprovar l'Oferta Pública d'Ocupació de l'Ajuntament i dels seus Organismes 
Autònoms per l'exercici 1993. 
 
 Atès que les esmentades sol.licituts han de comportar la modificació 
de l'Oferta Pública d'Ocupació en el sentit de reduïr dues places d'Assistent 
Social, en règim laboral, restant el nombre de places fixades en una en lloc de 
les tres ofertades. 
 
 Atès el que disposa l'article 60 del Reglament del Personal al Servei 
de les Entitats Locals, pel que fa a la modificació de l'Oferta Pública 
d'Ocupació. 
 
 El President de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, proposa al Ple l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Modificar l'Oferta Pública d'Ocupació de l'Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat per l'exercici 1993 en el sentit de reduïr dues places 
d'Assistent Social, en règim laboral, restant fixades el nombre de places 
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ofertades en una en lloc de les tres que consten en l'actualitat. 
 
 Segon.- Que l'Oferta Pública d'Ocupació d'aquest Ajuntament i dels 
seus Organismes Autonoms per l'exercici 1993 resti fixada de la següent forma 
un cop incorporada la modificació que s'ha dut a terme: 
 
ANNEX I 
 
PROVINCIA: Barcelona    CORPORACIO: Cornellà de Llobregat 
      NOMBRE DE DE CODI TERRI.: 073  
 
OFERTA PUBLICA D'OCUPACIO CORRESPONENT A L'EXERCICI 1993 
 
(Aprovada pel Ple en sessió extraordinària de data 23-12-1992 
 
A) FUNCIONARIS DE CARRERA: 
 
Grup                                      Nombre 
Llei     Clasificació    Denominació             de 
30/84                                      places 
 
 Escala Admón.General: 
A Sots-escala Tèc.Superior    Tècnic d'Adm.Gral.   1 
B Sots-escala Tèc.Mitjà  Tècnic Grau Mitg   1 
D Sots-escala Auxiliar  Auxiliar Adm.Gral.   3 
 
E Sots-escala Subaltern  Subaltern    1 
 
C Sots-escala Adminstra.  Admins. d'Adm.Gral(*)     3 
 
 Escala Admón.Especial: 
 Sots-escala Tècnica 
A Tècnic Superior   Arquitecte Superior   1 
A Tècnic Superior   Advocat 1 
B Tècnic Mitg    Arquitecte Tècnic   1 
B Tècnic Mitg    Tècnic de Gestió Catd.    1 
B Tècnic Mitg    Programador    1 
C Tècnic Auxiliar   Programador    1 
C Tècnic Auxiliar   Educadors Infantils(*)    10 
 
 Sots-escala Serv.Especial 
C Guardia Urbana   Sargent (*)    1 
D Guardia Urbana   Caporal (*)    1 
 
(*) Promoció interna. 
 
Sistema de Selecció per a totes les places  
Concurs-Oposició, llevat de les places d'Educadors Infantils que el sistema serà el concurs de 
mèrits. 
 
 
ANNEX II 
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B) PERSONAL DE REGIM LABORAL: 
 
              Nombre  
Nivell de Titulació  Clasificació i denominació    de 
               Places 
 
 
B.U.P. o FP. 2ón.grau  Director Centre Cívic     1 
 
Graduat Escolar o títol 
FP. 1er grau    Encarregat (*)      1 
 
Graduat Escolar o títol 
FP. 1er. grau   Oficial 1a. Paleta (*)     1 
 
Graduat Escolar o títol 
FP. 2ón. grau   Oficial 2a. Magatzem (*)     1 
 
Certificat d'Escolaritat  Peons Ordinaris      1 
 
Diplomat Treballs Socials   Assistent Social      1 
 
FP. 2ón. grau o equivalent 
en Treballs Socials  Educador de Carrer     3 
 
(*)  Promoció interna. 
 
Sistema de Selecció per a totes les places Concurs-Oposició. 
 
 
PROVINCIA: Barcelona     CORPORACIO: Cornellà de Llobregat 
 
       NOMBRE DE CODI TERR: 073 
 
OFERTA PUBLICA D'OCUPACIO DE L'I.M.E. PER L'EXERCICI 1993 
 
 
PERSONAL EN REGIM LABORAL: 
 
          Nombre  
Nivell de Titulació Clasificació i denominació            de 
          Places  
 
 
Magisteri   Mestres Ed.Especial      1 
 
 
Sistema de Selecció per a totes les places Concurs-Oposició. 
 
 
PROVINCIA: Barcelona     CORPORACIO: Cornellà de Llobregat 
 
       NOMBRE DE CODI TERR.: 073  
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OFERTA PUBLICA D'OCUPACIO DE L'I.M.D.E. PER L'EXERCIC 1993  
 
          Nombre 
Nivell de Titulació Clasificació i denominació             de 
          Places  
 
Graduat d'Escolaritat o 
títol de FP. 1er. grau Auxiliar Administratiu        1 
 
 
Sistema de Selecció per a totes les places Concurs-Oposició. 
 
 
 
  Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 10.- Aprovació del Pla Bàsic d'Emergència Municipal de 
Cornellà de Llobregat. 
 
  Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim 
Interior i Governació, que textualment diu: 
 
 
  "Vista la necessitat d'elaborar un pla bàsic d'emergència per 
aquest municipi que estableixi un catàleg de mitjans, recursos i de situacions 
de risc, aixi com les actuacions que s'han de desenvolupar en les situacions 
d'emergències. 
 
  Atès que segons disposa la Llei 2/1985, de 21 de gener sobre 
Protecció Civil, les entitats Locals Territorials estan facultades per l'elaboració 
de Plans Generals i Especials sobre Protecció Civil. 
 
 Atès que segons estableix la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya 8/1987 de 15 d'abril, la protecció civil és un dels serveis públics de 
competència pròpia municipal, el qual s'ha de prestar necessàriament, com a 
mínim, als municipis amb població superior a20.000 habitants. 
 
 Atès el que preveu el Decret 142/1990, de 28 de maig, de regulació 
del procediment per a l'elaboració, l'aprovació i l'homologació dels plans 
d'emergència municipal. 
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 El President de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, proposa al Ple l'adopció dels següents: 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar el pla bàsic d'emergència pel terme municipal de 
Cornellà de Llobregat, el qual preveu un catàleg de mitjans, de recursos, de 
situacions de risc, així com de les actuacions que s'han de desenvolupar en les 
situacions d'emergència. 
 
 Segon.- Donar trasllat del present acord junt amb el pla bàsic 
d'emergència a la Comissió de Protecció Civil de Catalunya per a la seva 
homologació." 
 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES, 
MANTENIMENT I SERVEIS 

 
 
 11.- Aprovació inicial i modificació puntual del PGM al carrer 
Rosselló cantonada Passatge de la Pau i FF.CC. Catalans cantonada Sant 
Isidre. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Atès que el Ple de l'Ajuntament en sessió cel.lebrada el 31 de març 
de 1993, acordà exposar al públic als efectes de l'article 3 del Reglament de la 
Llei d'Adequació de l'Ordenament Urbanístic de Catalunya en concordança 
amb l'article 125 del Reglament de Planejament, la Modificació Puntual del Pla 
General Metropolità de 1976 en l'àmbit delimitat pels carrers Rosselló, xamfrà 
Passatge de la Pau i Passeig dels Ferrocarrils Catalans, xamfrà carrer Sant 
Isidre. 
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 Atès que l'Edicte d'exposició pública s'inserí pel termini de trenta 
dies en el Butlletí Oficial de la Província núm. 116 de 15 de maig de 1993, i en 
el diari "El Periódico" en l'edició de 17 de maig de 1993. 
 
 Atès que durant l'esmentat termini d'exposició pública no s'han 
formulat suggeriments i altres alternatives de planejament per part de 
corporacions, associacions o particulars. 
 
 Atès que la Modificació té per objecte intercanviar les qualificacions 
existents a dos solars de propietat municipal: el situat al carrer Roselló xamfrà 
Passatge de la Pau qualificat amb clau 7b: equipament de nova creació i, el 
solar situat al Passeig dels Ferrocarrils Catalans xamfrà carrer de Sant Isidre 
on es troba situada l'escola l'Areny, qualificat amb clau 13b: zona en 
densificació urbana semiintensiva; el destí és per habitatge de promoció 
pública. 
 
 Vistos els articles 57 en relació al 75 del Decret Legislatiu 1/90 pel 
qual s'aprova la refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria 
urbanística, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, Manteniment i 
Serveis, proposa a l'Ajunatament Ple l'adopció del següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la Modificació Puntual del Pla General 
Metropolità de 1976 dels solars municipals situats al carrer Roselló cantonada 
Passatge de la Pau i Ferrocarrils Catalans cantonada Sant Isidre. 
 
 Segon.- Sometre'l a informació pública pel termini d'un mes 
mitjançant edicte inserit en el Boletín Oficial del Estado, Butlletí Oficial de la 
Provincia de Barcelona i en un dels diaris de major difussió a nivell provincial. 
 
 Tercer.- Considerar-lo aprovat provisionalment de no formular-se 
al.legacions en l'esmentat tràmit." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 12.- Desestimació al.legacions i aprovació provisional del Pla 
Especial de Reforma Interior "Can Serra". 
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 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Atès que el Ple de l'Ajuntament en sessió cel.lebrada el 29 de juny 
de 1992, aprovà inicialment el Pla Especial de Reforma Interior de Can Serra. 
 
 Atès que l'Edicte d'exposició pública s'inserí pel termini d'un mes en 
el Butlletí Oficial de la Província núm. 182 de 30 de juliol de 1992, i en el diari 
"El Periódico" en l'edició de 10 d'agost de 1992. 
 
 Atès que durant el termini d'exposició pública l'empresa SOENELIS, 
S.A., formulà al.legacions que amb data 14 de maig de 1993, deixà sense 
efecte als subscriure un contracte de permuta amb l'Institut Català del Sòl, 
promotor del P.E.R.I. esmentat. 
 
 Atès que el contingut del contracte de permuta s'inscriu dins del 
marc de la concertació urbanística i que es convenient que el Pla ho reculli de 
forma explicita pel seu caràcter normatiu i que es concreta, bàsicament als 
següents extrems: 
 
 - La permuta dels terrenys de l'INCASOL i de dita empresa, per 
evitat l'expropiació de la petita porció de terreny d'aquesta. 
 
 - Compromís de SOENELIS, S.A. d'assumir les despeses 
d'urbanització corresponents. 
 
 - Acceptació dels sistema d'expropiació per l'execució del Pla, 
alliberant la finca de SOENELIS, S.A. del mateix. 
 
 - Que el Pla contempla com a usos admisibles en la zona 
d'equipaments l'ús deportiu, assistencial, parvulari, docent, sanitari sense 
internat i recreatiu de titularitat privada. 
 
 Per l'anteriorment exposat, la Comisió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Donar conformitat al Conveni Subscrit per la  mercantil 
SOENELIS, S.A. i l'INSTITUT CATALA DEL SOL, el qual pasa a formar part 
integrant del Pla de Reforma Interior de Can Serra. 
 



31 

 Segon.- Aprovar provisionalment l'esmentat Pla, traslladant-lo a la 
Comissió d'Urbanisme de Barcelona per la seva aprovació definitiva." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 
 13.- Cessió de vials a nom de Melovar, S.A. a l'avinguda de les 
Flors, núm. 3,5 i 7. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'oferiment efectuat pel Sr. Juan Ramón Coloma Almodovar en 
representació de la mercantil MELOVAR, S.A. de cessió de 163,00 m2. de la 
finca núm. 3, 5 i 7 de l'Av. de les Flors, qualificats com a clau 5: xarxa varia 
bàsica. 
 
 Atesos els informe tècnic i jurídic emesos per l'Area d'Urbanisme i 
Serveis en sentit favorable. 
 
 Vist el Decret Legislatiu 1/1990 de 12 de juliol, pel qual s'aprova la 
refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística i les 
disposicions reglamentàries concordants, La Comissió Informativa d'Obres, 
Urbanisme, Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajutament Ple l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- ACCEPTAR la cessió de 165,00 m2. de les finques núm. 3, 
5 i 7 de l'Av. de les Flors, inscrites, en el Tom i Llibre 529, Full 129, Finca 
núm. 3733, Tom i Llibre 529, Full 132, finca núm. 3728, Tom i Llibre 69, Full 
32, Finca 3867, respectivament, del Registre de la Propietat de l'Hospitalet de 
Llobregat, efectuada pel Sr. Juan Manuel Coloma Almodovar en representació 
de la mercantil "MELOVAR, S.A." 
 
 Segon.- AFECTAR els esmentats terrenys a xarxa viària bàsica de 
conformitat amb els fins previstos en el Pla General Metropolità aprovat 
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definitivament el 14 de juliol de 1976, amb la qualificació de domini i ús 
públic. 
 
 Tercer.- FORMATLITZAR l'esmentada adquisició mitjançant Acta 
administrativa d'ocupació. 
 
 Quart.- DONAR trasllat d'aquests acords als Departaments de 
Patrimoni i Gestió Tributària als efectes oportuns." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 14.- Desestimació recurs de reposició interposat pels senyors 
Oliver i altres, contra l'acord plenari de delegació d'aplaçament del 
pagament de diverses derrames de quotes d'urbanització del Polígon II del 
Pla Parcial Fatjó. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist el recurs de reposició interposat per la senyora Yolanda 
Guerra Aznar, en representació de la senyora Graciela Olivé Caldés, senyor 
José Olivé Caldés, senyora Carla Olivé Caldés, senyora Montserrat Olivé Seculi 
i senyora Elena Olivé Seculi, contra l'acord adoptat per aquest Ajuntament en 
sessió plenària celebrada el dia 24 de febrer d'enguany, en virtut del qual es 
desestimava el recurs d'alçada interposat per l'esmentada representació contra 
l'acord de l'Assemblea General de la Junta de Compensació del Polígon II del 
Pla Parcial Can Fatjó, de data 6 de novembre de 1992 que denegava 
l'aplaçament del pagament de diverses derrames corresponents a les quotes 
d'urbanització de l'esmentat Polígon. 
 
 Atès que en virtut de l'esmentat recurs es sol.licita l'anul.lació de 
l'acord plenari impugnat i la concessió de l'ajornament de pagament per un 
any de les derrames 4a., 5a., 6a. i 7a., corresponents als mesos de juliol, 
agost, setembre i octubre, per un import total de 19.844.508.- pessetes, en 
base a les consideracions jurídiques següents: 
 
 a) Per considerar que les quotes d'urbanització són ingressos de 
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dret públic, sent-lis d'aplicació per tant el Reglament General de la Recaptació, 
tota vegada que la Junta de Compensació és de naturalesa exclusivament 
administrativa, tant en les seves relacions externes com internes. 
 
 b) Perquè precisament degut a aquesta naturalesa administrativa de 
la Junta, procedeix l'aplicació analògica de les previsions comtemplades en la 
legislació sobre ajornament de les despeses d'urbanització en el sistema de 
cooperació, en ares del dret d'igualtat reconegut per l'article 14 de la 
Constitució Espanyola. 
 
  Atès que l'esmentat recurs no és susceptible d'estimació, tota 
vegada que tot i sent les Juntes de compensació entitats de naturalesa 
administrativa, qüestió no discutida en cap moment per aquest Ajutament, és 
evident que la gestió urbanística en aquest supòsit, sense perdre el seu 
caràcter de funció pública, és exercida pels particulars que assumeixen el 
protagonisme d'aquesta, convertint aquesta gestió en una activitat privada i no 
pública. 
 
  Atès que a la vista de tot aixó l'execució de l'activitat 
urbanitzadora es realitza, pels propietaris, un cop aprovat el projecte per 
l'Administració competent, d'acord amb el que s'estableixi a l'efecte en els 
Estatuts i Bases de la Junta i, en el seu defecte, en els termes que prevegi 
l'Assemblea general d'aquesta, per tractar-se de qüestions econòmiques 
internes de l'Entitat. Es per això que l'article 167.1 j) del Reglament de Gestió 
Urbanística estableix l'obligació que les Bases d'actuació contemplin les 
determinacions relatives a la forma i terminis en què els propietaris dels 
terrenys o titulars d'altres drets han de realitzar aportacions a la Junta, ja 
siguin dineràries o no. 
 
 Atès que a la vista d'això, i per molt que els membres de la Junta 
ostentint determinats privilegis, donada la funció pública a desenvolupar per 
delegació de l'Administració, com per exemple, el de sol.licitar a l'Ajuntament 
l'aplicació de la via d'apressament per exigir l'abonament de les quotes, és 
inqüestionable que els deutes que els diferents propietaris mantinguin per 
impagament de quotes d'urbanització amb la Junta de Compensació, no són 
ingressos de dret públic que de cap manera tinguin que ingressar en les 
arques municipals. 
 
 Atès que l'article 176 del Decret Legislatiu 1/1990, de 12 de juliol, 
pel qual s'aprova la refundició del textos legals vigents a Catalunya en matèria 
urbanística, estableix que en el sistema de compensació, els propietaris 
realitzan al seu càrrec la urbanització, de la qual cosa es deriva que ens 
trobem davant uns ingressos de la Junta de dret privat, no susceptibles de 
regulació pel Reglament General de Recaptació. 
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 Atès que tampoc és admissible l'aplicació analògica de les normes 
legals vigents en matèria d'ajornaments de pagament de quotes d'urbanització 
en el sistema de cooperació, per tractar-se de sistemes absolutament diferents 
que situen a l'Administració en papers distints, ja que en el sistema de 
cooperació els ingressos per quotes d'urbanització són de l'Administració que 
és qui amb càrrec a aquests ha d'executar les obres, en canvi en el sistema de 
compensació els ingressos són de la Junta, corresponent a l'Administració 
únicament la recepció posterior dels terrenys de cessió obligatòria i de les 
obres, instal.lacions i dotacions, motiu pel qual el Text refós a que abans hem 
fet referència, preveu en aquest sistema la possibilitat que l'Administració, 
quan les circumstàncies ho aconsellin, convingui amb els propietaris 
ajornaments en el pagament de les despeses d'urbanització. 
 
 Atès que amb independència de tot això, malgrat que aquesta 
Administració considera que la Junta té plena autonomia per a acceptar o 
denegar ajornaments de despeses de quotes d'urbanització a determinats 
propietaris, i encara en l'hipotètic supòsit que la tèsi del recorrent fos certa, 
ens trobem davant una facultat discrecional de l'Ajuntament, ja que tant 
l'article 48 del Reglament General de Recaptació, com l'article183.3, pel que fa 
al sistema de cooperació del text refós català, estableixen que l'Administració 
"podra" en determinades circumstàncies concedir o convenir un ajornament de 
la despesa, no utilitzant l'imperatiu "haurà". 
 
 Per tot això, aquesta Comissió d'Urbanisme, Obres, Manteniment i 
Serveis, proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Desestimar el recurs de reposició interposat per la senyora 
Yolanda Guerra Aznar, en representació de la senyora Graciela Olivé Caldés, 
senyor José Olivé Caldés, senyora Carla Olivé Caldés, senyora Montserrat 
Olivé Seculi i senyora Elena Olivé Seculi, contra l'acord adoptat per aquest 
Ajuntament en sessió plenària celebrada el dia 24 de febrer d'enguany, a que 
abans hem fet referència, i en conseqüència mantenir l'executivitat i plena 
validesa d'aquest. 
 
 Segon.- Notificar el present acord a la senyora Yolanda Guerra 
Aznar, en la representació que ostenta, així com a la Junta de Compensació 
del Polígon II del Pla Parcial Can Fatjó." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, pren la paraula el 
Regidor del Grup Municipal de CiU, senyor Antoni Recort i García, per a 
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recordar que aquesta empresa té problemes i que aquest pagament pot 
generar un tancament, contestant sobre això el senyor Martínez que en aquest 
cas no es tracta de cap finca a on estigui ubicada l'empresa, sinó d'un terreny 
de la seva propietat. 
 
 Després d'això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 

MOCIO DELS GRUPS POLITICS MUNICIPALS 
 
 
 15.- Moció del Grup Municipal del Partit Popular, referent al 
recàrrec de l'IBI. 
 
 
 Es llegeix la Moció del Grup Municipal del Partit Popular, que 
textualment diu: 
 
 
 "Llegado el primer pago del recibo del IBI, que después del aumento 
experimentado en buena parte de la población, continua agravándose el recibo 
con la presencia del recargo de la Entidad Metropolitana de Transportes, el 
cual si es un arbitrio o impuesto porque figura como "recargo". 
 
 Porque si en otros Ayuntamientos, dicho importe se pone en recibo 
aparte, no se procede igualmente en el de Cornellà. 
 
 Si es un impuesto que se cobra por cuenta de otro organismo, 
porque no se traslada su gestión a dicho organismo y que sean los 
contribuyentes los que discutan con el mismo la procedencia o improcedencia 
de su abono. 
 
 Al haber incluido el importe de dicho impuesto, se obliga a su 
abono, sin dar lugar a recurrirlo, o negarse a su abono, con lo cual nos hemos 
creado un problema, que corresponde a otro organismo y que el mismo, no ha 
dado la publicidad y explicaciones suficientes, para su implantación. 
 
 Al Ayuntamiento Pleno pido que se proceda a la supresión del 
apartado del Recargo Entidad Metropolitana de Transportes, del recibo del IBI, 
y se proceda a la expedición de recibos independientes, por dicho apartado, 
pero confeccionados por dicha entidad, solicitando se someta a votación." 
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 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, pren la 
paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC, senyor Frederic Prieto i Caballé, 
el qual després de fer diverses consideracions sobre el redactat de la moció, 
manifesta la conformitat del seu grup amb la mateixa,per considerar que el 
desglossament dels rebuts, al seu parer, és viable i el contrari dificulta el dret 
dels ciutadans de rebatre la seva existència per la via del recurs. 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyora Yolanda Piedra i Mañes, per a manifestar que el seu grup recolza 
la moció per considerar que es poden emetre dos rebuts separats, igual que ho 
fan en d'altres municipis, amb l'objecte de respectar els drets dels 
contribuents perquè aquests puguin escollir què és el que paguen. 
 
 A continuació pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l'Area de Planificació, Economia i Hisenda, senyor Joaquín 
Guallar Cánovas, per a manifestar que el millor és plantejar les coses en forma 
i temps oportú, ja que aquest tema mai ha estat debatut en el moment oportú, 
ni ningú ho ha plantejat. Aquest recàrrec, continua manifestant el senyor 
Guallar, no el va aprovar l'Entitat Metropolitana del Transport, sinó el 
Parlament de Catalunya, amb l'objecte de pal.liar el dèficit d'aquest servei. 
Avui l'impost està en període de cobrament i hi ha raons tècniques per a no 
acceptar aquesta proposta i no molestar els ciutadans. Sobre això el senyor 
Guallar assenyala que només consta en les actes de l'any passat relatives a 
aquests temes, una intervenció del Partit Popular demanant debatre les 
ordenances fiscals a primers de setembre i proposant la realització del 
calendari del contribuent, però sense dir res en relació amb aquest tema, 
assenyalant a continuació que hi ha també molts ajuntaments que fan com a 
Cornellà, és a dir emetre-l's en un sol rebut, per tot això i per les raons de 
manca de debat d'aquest tema i per raons tècniques, l'Ajuntament ha fet el 
que ha fet. 
 
 Tot seguit pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l'Area de Règim Interior i Governació, senyor Antonio Balmón 
Arévalo, per a assenyalar que és el segon any en el qual s'aplica aquest 
recàrrec, que es posa en marxa davant la falta de resposta de la Generalitat a 
un acord de l'Entitat Metropolitana del Transport, que va ser creada pel 
Parlament, en el qual es plantejaven problemes de finançament que no han 
estat contestats per l'Administració autonòmica, motiu pel qual va quedar 
aprovat aquest recàrrec. 
 
 Aquest any, assenyala el senyor Balmón, es va aprovar l'ordenança 
fiscal de l'Entitat Metropolitana del Transport pel Partit Socialista i Iniciativa 
per Catalunya, no solament pel grup socialista, assenyalant que existeixen 
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altres Ajuntaments com Sant Adrià, Badalona, Montgat, Barcelona, Tiana, 
etc., que tenen igualment implantat aquest sistema i en els mateixos hi ha 
representació dels diferents grups municipals que avui es manifesten a favor 
d'aquesta moció. 
 
 El problema, assenyala el senyor Balmón, és com finançar el dèficit 
d'aquest servei, i per tant és un problema creat per la Generalitat al crear 
l'Entitat Metropolitana, recordant que ara les associacions de veïns estan 
tractant aquest tema i l'han plantejat a l'Administració autonòmica. 
 
 
 Finalitza la seva intervenció el senyor Balmón al manifestar el seu 
desacord a què es cridi als veïns a no pagar els impostos, perquè la seva 
finalitat és mantenir uns serveis públics i Cornellà té menys dèficit en aquest 
servei que d'altres Ajuntaments, i en aquest sentit estan ben orientades les 
recents actuacions del Síndic de Greuges, les Associacions de Veïns i diferents 
Entitats, de solventar el problema principal, que està a mans de la Generalitat. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per a manifestar que no es va abordar en 
profunditat aquest tema al Ple, evidentment, però que ell ho va plantejar i se li 
va dir que no es farien dos rebuts, assenyalant a continuació que el seu grup 
no anima a ningú perquè no pagui els impostos, sinó que recolza que si algú 
se sent agraviat pugui recórrer, i aquesta mesura, al seu entendre, ho facilita. 
Així mateix el senyor Rosas assenyala que no li importa el que facin altres 
Ajuntaments, únicament l'importa el que es faci a Cornellà, que és on té la 
responsabilitat, recordant que encara que sigui el segon any que s'aplica 
aquest recàrrec ell no se'n va assabentar el primer any fins que no li va arribar 
el rebut, i això que és regidor. 
 
  No està pas d'acord amb el sistema actual, continua manifestant el 
senyor Rosas, perquè trasllada la responsabilitat als contribuents i 
l'Ajuntament ha de col.laborar a què tot sigui clar. Al seu entendre el culpable 
és l'Entitat Metropolitana del Transport i considera que aquest servei 
funcionaria millor si se'l donés a empreses privades. 
 
 A continuació pren de nou la paraula la Portaveu del Grup 
Municipal de CiU, senyora Yolanda Piedra i Mañes, per a preguntar si quan es 
van discutir les ordenances fiscals el seu grup va votar a favor, perquè el seu 
grup va votar en contra i per tant no es pot dir que tot allò hagi estat assumit 
per ells. Cornellà és Cornellà, assenyala la senyora Piedra, i no s'ha de mirar el 
que facin altres Ajuntaments, i al seu parer, els criteris tècnics no poden 
impedir quelcom tan senzill com desglossar un rebut en dos, ja que es tracta 
d'una qüestió de voluntat política doncs costa el mateix. Assenyala la senyora 
Piedra que es diu ara que ningú va fer suggeriments, quan té entès que 
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algunes entitats ho van suggerir un cop que s'havia portat a terme aquest 
procediment el primer any, i per tant al seu entendre el poble s'ha manifestat. 
 
 
 Tot seguit pren de nou la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
d'IC, senyor Frederic Prieto i Caballé, per a assenyalar que al seu parer en 
aquest debat s'ha acabat dient coses sense sentit, ja que no creu que es tracti 
de justificar si fa dos anys algú ho va proposar o no, sinó de prendre una 
actitud davant un fet, assumint-lo amb una sensibilitat diferent, ja que molta 
gent creu que s'oculta un impost en un rebut, com passa per altra banda amb 
l'aigua, que comporta una sèrie de recàrrecs amb els quals no estan d'acord. 
 
 La primera vegada, continua manifestant el senyor Prieto, la gent va 
quedar sorpresa però la segona ja es planteja aquest problema, i s'ha de 
recordar que això és en gran mesura perquè no s'ha fet una campanya 
d'informació suficient. Per tot això, a part del fet de lo discutible de la seva 
introducció com un recàrrec de l'impost de béns immobles, el senyor Prieto 
considera que si el poble ho demana, es tracta d'una opció possible i positiva i 
l'únic que escau és adoptar solucions. Així mateix assenyala que s'han citat 
altres Ajuntaments quan se sap que la voluntat dels Ajuntaments depèn de 
moltes circumstàncies i de diferents diàlegs de cadascun d'ells de caràcter 
molt intern. La petició és possible i de fet altres Ajuntaments ho han fet i per 
tant recorda que no es demana que es tiri enrere, perquè això no és possible, 
es tracta d'assumir-ho per al futur. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Alcalde per a assenyalar 
que aquest desglossament en dos rebuts és possible, però no pas per a aquest 
any, i pot ser que l'any que ve no hi hagi recàrrec perquè la Generalitat, igual 
que Madrid, pot acabar finançant el dèficit juntament amb l'Estat que sí que 
ho fa, perquè s'ha de recordar que la Generalitat no dóna per a aquest servei 
cap finançament, quan va ser ella la que va fer la llei i va crear l'Entitat, i les 
ordenances fiscals dels Ajuntaments no hi tenen res a fer. El problema és aquí 
perquè el cost del viatger en aquest país és molt barat en relació amb d'altres 
països europeus i això, evidentment, genera dèficit aquí a Roma, a Madrid, a 
París, a Londres, etc. 
 
 Així mateix el senyor Alcalde recorda que l'Entitat Metropolitana 
també té línies que són gestionades per privats i també són deficitàries i han 
de ser subvencionades per l'Administració. La solució, al seu parer, és que 
cada Administració assumeixi el seu paper i les seves responsabilitats, i pel 
que s'ha de lluitar és perquè no existeixi aquest recàrrec, recordant que hi ha 
Comunitats Autònomes que cofinancen el transport i aquestes són les 
converses que ara s'han iniciat entre l'Entitat Metropolitana del Transport i el 
Conseller senyor Cullell. 
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 Potser per a l'any 1994 s'haurà arribat a un acord i no existirà 
recàrrec i per tant no caldrà prendre cap opció sobre el seu desglossament en 
un o dos rebuts, motiu pel qual el senyor Alcalde assenyala que d'aquí a Nadal 
hi ha ocasions de parlar d'aquest tema per a l'any 1994, ja que aquest any no 
es pot per raons jurídiques. 
 
 Finalment el senyor Alcalde assenyala que s'ha sol.licitat que 
d'aquest segon pagament se'n descompti totalment el recàrrec, però no veu de 
quina manera pot fer-se, perquè són uns diners que no són de l'Ajuntament i 
provocaria problemes tècnics, com refer rebuts i programes informàtics. Per 
això el grup socialista no pot votar a favor d'aquesta moció per a aquest any, 
màxim quan avui ha finalitzat el termini del cobrament del primer 50%. Per tot 
això proposa que de setembre a desembre es debateixi aquest tema si és 
necessari, encara que a ell li agradaria que no ho fos, perquè ja no existís 
aquest recàrrec. 
 
 Després d'això se sotmet a votació la moció, la qual és rebutjada 
amb els vots en contra dels regidors del Grup Socialista senyor José Montilla 
Aguilera, senyor Antonio Martínez Flor, senyor Antonio Balmón Arévalo, 
senyor Joaquín Guallar Cánovas, senyor Vicenç Badenes i Teixidó senyor 
Antonio Bouso Varela, senyor Jordi Cuesta i Grande, senyor Juan Antonio 
García Díaz, senyora Cristina Gasull i Martínez, senyor Ricardo Gil Nuñez, 
senyor  Ciriaco Hidalgo Salgado, senyor Lorenzo Luna Rodrígue, senyor 
Perfecto Madrid Olmos, senyor Carles Navales i Turmos, i el vot a favor dels 
regidors del Grup d'IC, senyor Frederic Prieto i Caballé, senyor Josep Nogué i 
Felip, senyora Adelina Cobos Caballero i del Grup de CiU, senyora Yolanda 
Piedra i Mañes, senyor Antoni Recort i García i senyor Ramón Blanco i 
Lorenzo i del Grup del PP, senyor Amador Rosas Outes. 
 
 
 
 
 16.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per a realitzar els precs i preguntes següents: 
 
 a) Que es reguli per a l'any 1994 la venda i utilització de petards, 
donada la mala utilització i l'excessiva potència que tenen en l'actualitat. 
 
 b) Quines mesures es pensen adoptar per a la conservació del 
mobiliari urbà, ja que hi ha bancs als quals no sols els falten peces, sinó que a 
més a més estan mancats de pintura. 
 
 c) Sol.licita una còpia de l'aprovació de l'alineament de 
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la casa que es troba en construcció al carrer Rubió i Ors cantonada Nostra 
Sra. de Montserrat, així com còpia de l'informe tècnic i de l'autoritat que la va 
signar. 
 
 d) Sol.licita una relació d'entitats culturals, cíviques i esportives a 
les quals s'ha concedit subvencions durant els anys 1992 i 1993 i el seu 
corresponent import. 
 
 e) A la inauguració de la Fira Comercial, així com a les targetes 
d'invitació que van ser lliurades als regidors, hi havia la presència d'un 
president d'una Associació de comerciants. Avui, com que n'existeixen 
diverses a la ciutat, voldria saber si és que en anys successius es tindrà en 
compte els presidents de les altres Associacions, ja que si no és així, s'ha 
hagut de tenir en compte la resta d'Entitats que es troben legalitzades. 
 
 f) Pregunta si hi ha alguna resposta al vandalisme que es 
va dur a terme al cementiri dies enrera, i si s'ha previst alguna solució per a 
prevenir nous actes. 
 
 g) Sobre el tema de domiciliació dels impostos hi ha persones que 
han aportat els impresos degudament diligenciats i no se'ls han domiciliat, per 
la qual cosa pregunta: quin és el problema i com ha funcionat? 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, per a manifestar 
que en la mesura en que no s'han presentat les preguntes per escrit com 
assenyala el ROM, se contestarà a totes elles per escrit. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, per a preguntar si la Junta de Precsa és 
ordinària o extraordinària, ja que no s'hi ha posat el punt de precs i 
preguntes, ho comenta, assenyala el senyor Prieto, perquè si no el prec 
realmente seria més apropiat en la sessió de la Junta General de PRECSA. 
 
 
 En qualsevol cas, el prec consisteix a recordar que en el ple en el 
qual es va acordar aprovar més comptes, va demanar una documentació sobre 
els cursos de formació i no se li van facilitar, motiu pel qual aprofita per a 
reiterar-la. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Regidor del Grup Municipal de CiU, 
senyor Ramón Blanco i Lorenzo, per a preguntar per la pista de bàsquet de 
Rubió i Ors, ja que s'hi va fer un bar i sense arribar a inaugurar-lo s'ha 
començat a enderrocar. 
 
 Així mateix el senyor Blanco demana que l'Ajuntament no autoritzi 
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el gamberrisme com va passar el dia de la festa del solstici d'estiu que 
organitzaven les entitats, en el qual llançaven petards de gran potència a les 
12,30 de la nit. Contestant sobre això el senyor Badenes que la festa comença 
a les 12 perquè és la tradició, en el sentit que s'ha d'iniciar en el moment en 
què es produeix el solstici i la tradició és iniciar-la amb un gran petard, el que 
passa és que en aquest cas va funcionar malament i fins i tot hi va haver 
quatre ferits. 
 
 Pel que fa al pavelló, el senyor Badenes assenyala que el bar estava 
a l'espera de ser adjudicat i ara ja s'obrirà, informant que les obres són de 
reajustament i no que s'estigui enderrocant l'antic. 
 
 Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per a, en relació amb el prec del senyor Blanco, recordar que la festa no era de 
l'Ajuntament, sinó d'una Entitat. 
 
 
 ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha assumptes que tot i no ser a 
l'Ordre del Dia, cal tractar atesa la seva urgència.  Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda per unanimitat, declarar-los d'urgència, de 
conformitat amb el que disposa l'article 47.2, del Reial Decret Legislatiu 
781/86, de 18 d'abril, i es passa a tractar els assumptes següents: 
 
 
 MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 

 
 
 17.- Aprovació minuta de conveni a subscriure entre 
l'Arquebisbat de Barcelona i aquest Ajuntament, relativa a la cessió de 
l'ús d'un espai del Col.legi Dolors Almeda. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la minuta de conveni a subscriure entre l'Arquebisbat de 
Barcelona i aquest Ajuntament, relativa a la cessió de l'ús a favor de 
l'Arquebisbat de Barcelona d'un espai del Col.legi Dolors Almeda, per a la 
realització dels oficis religiosos d'obligat precepte per a la comunitat catòlica, 
fins tant finalitzin les obres de construcció de la nova església que ha 
d'edificar-se com a conseqüència del endorrocament de l'actual Parroquia de 
Sant Jaume, derivada de la permuta de terrenys iniciada segons acord plenari 
de 31 de març de 1993. 
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 Vistos els articles 72 i següents dels Reglaments de Patrimoni dels 
Ens Locals, així com l'informe del Cap del Departament de Contractació-
Patrimoni visat per la Secretaria General emès al respecte. 
 
 Aquesta Alcaldia proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar la minuta de conveni a subscriure entre 
l'Arquebisbat de Barcelona i aquest Ajuntament, relativa a la cessió de l'ús a 
favor de l'Arquebisbat de Barcelona d'un espai del Col.legi Dolors Almeda, per 
a la realització dels oficis religiosos d'obligat precepte per a la comunitat 
catòlica, fins tant finalitzin les obres de construcció de la nova església que ha 
de edificar-se com a conseqüència del enderrocament de l'actual Parroquia de 
Sant Jaume, derivada de la permuta de terrenys iniciada segons acord plenari 
de 31 de març de 1993, la qual forma part integrant del present acord. 
 
 Segon.- Facultar el senyor Alcalde, Josep Montilla Aguilera, per a la 
firma de l'esmentat conveni." 
 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyora Yolanda Piedra i Mañes, per a preguntar quan estarà acabada 
l'església, contestant el senyor Martínez que depen d'ells, però que es calcula 
que més o menys dintre d'un any. 
 
 Després d'això se sotmet a votació la moció i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 18.- Adscriure el bé de propietat municipal a la Societat 
TECSAL, S.A. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la petició formulada per TECSAL, S.A., i essent d'interés 
municipal l'adscripció a l'esmentada societat d'una part de l'edifici -antiga 
Escola d'Art-, situat a l'esquerra del Palau de Can Mercader, a on s'ubica 
L'Escola Taller Municipal. 
 
 Vistos els articles 92, 94 i concordants del Reglament del Patrimoni 
dels Ens Locals. 
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 Vistos així mateix els informes del Cap de Area d'Urbanisme i 
Serveis, Cap del Departament de Contractació-Patrimoni visat per la 
Secretaria General, i el del Interventor General, emesos al respecte. 
 
 Aquesta Alcaldia proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció del 
següent 
 

A C O R D 
 
 Unic.- Adscriure el bé de propietat municipal que a continuació es 
descriu a la Societat TECSAL, S.A. pel compliment dels fins pels que va ser 
creada l'esmentada societat, i que figuren als estatuts de la seva constitució, 
mantenint l'Ajuntament la propietat del bé adscrit i tenint dret TECSAL, S.A. a 
la seva utilització per a la consecució de les sevas finalitats estatutàries i 
tenint així mateix la dita societat la obligació de conservar el bé rebut i de 
realitzar-hi les reparacions i millores necessaries, les quals accediran en 
benefici del bé en el moment en què es produeixi la seva reversió al ens local. 
 
 La adscripció es mantindrà vigent mentres el bé adscrit es destini 
per a la societat que el rep a la finalitat per la qual aquesta es fa: 
 
 "Modul dret de l'esdifici situat a l'esquerra del Palau de Can 
Mercader -antic edifici de l'Escola d'Art- amb una superfície construida en 
planta baixa de 45 m2. i de 25,40 m2. a la primera planta a on s'ubica l'Escola 
Tallar Municipal de Can Mercader." 
 
 
 Després d'una explicació del contingut de la Moció feta pel senyor 
Alcalde, se sotmet a votació i és aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 19.- Inicial expedient per a la venda directa a favor d'EMDUCSA 
de la finca Illa I situada al Polígon II del Pla Parcial Fatjó. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Essent d'interés Municipal procedir a la venda directa a favor de la 
Societat Municipal EMDUCSA de la participació indivisa de la finca Illa I del 
Polígon II del Pla Parcial Fatjó de la que es propietari aquest Ajuntament amb 
un coeficient del 51'56199981 % pel concepte d'aprofitament mig, com a 
resultas de la reparcel.lació produida a conseqüència de l'aprovació definitiva 
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del projecte de compensació del Polígon II del Sector Can Fatjó i en virtut 
d'escriptura pública atorgada davant el Notari de Cornellà en Joaquin Mateo 
Estevez el 6 de març de 1992, corresponent a EMDUCSA la propietat de l'altra 
participació indivisa de la finca amb un coeficient del 48'43800019 % en 
concepte de propietari incorporat a la Junta de Compensació. 
 
 Vistos els articles 40 i següents del Reglament de Patrimoni dels 
Ens Locals. 
 
 Vistos els informes emesos al respecte pel Cap de l'Area 
d'Urbanisme i Serveis, Cap del Departament de Contractació-Patrimoni visat 
per la Secretaria General i el del Interventor General. 
 
 Aquesta Alcaldia proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Iniciar expedient per a la venda directa a favor de la 
Empresa Municipal de Desenvolupament Urbanístic de Cornellà, S.A. 
(EMDUCSA) de la participació indivisa de la que es propietari aquest 
Ajuntament de la finca Illa I situada en el Polígon II del Pla Parcial Fatajó, que 
es descriu a continuació, a la que correspon un coeficient del 51'5619981 % 
pel concepte d'aprofitament mig, essent EMDUCSA l'altre i únic propietari pro-
indivis de la resta de finca, amb un coeficient del 48'43800019 % en concepte 
de propietari incorporat a la Junta de Compensació: 
 
 "Finca Illa I" 
 
 "Parcel.la situada en el Polígon II, de forma rectangular, de 
superfície 6.341 m2. i que limita, al Nord-Est, amb vial en projecte, al Sud-
Est, amb vial en projecte, al Sud-Oest, amb vial en projecte i al Nord-Oest, 
amb vial en projecte." 
 
 Figura inscrita al Registre de la Propietat d'Hospitalet de Llobregat 
al tom i llibre 570, foli 25, finca 39.315. 
 
 Segon.- El preu de la compra-venda és la quantitat de cent setanta-
sis milions dues-centes vuitanta mil set-centes trenta-nou (176.280.739.-) 
pessetes IVA inclós. 
 
 Tercer.- Sol.licitar l'informe previ del Departament de Governació de 
la Generalitat de Catalunya a que fa referència l'article 43 del Reglament de 
Patrimoni dels Ens Locals per tal de procedir a l'alienació directa projectada." 
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 Després d'una explicació del contingut de la Moció feta pel senyor 
Alcalde, pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyora 
Yolanda Piedra i Mañes, per a preguntar si s'ha intentat negociar que ho faci 
l'INCASOL, prèvia cessió dels terrenys, contestant el senyor Alcalde que 
evidentment si li fossin cedits estarien encantats, però que els terrenys han de 
ser venuts i no cedits. 
 
 Seguidament pren la paraula el President-Delegat de la  Comissió 
Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor 
Antonio Martínez Flor, per a comentar que el preu és igual per a tots i que es 
tracta d'habitatges de preu taxat. 
 
 Finalment intervé el senyor Alcalde per a manifestar, en relació amb 
la intervenció de la senyora Piedra, que si l'INCASOL està disposat a pagar els 
terrenys a 35.000,pessetes metre/sostre, d'acord, però no per via de cessió 
 
 Després d'això se sotmet a votació la moció i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 20.- Inicial expedientper a la venda directa a favor d'EMDUCSA 
de la finca Illa I situada al Polígon I del Pla Parcial Fatjó. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Essent d'interés Municipal procedir a la venda directa a favor de la 
Societat Municipal EMDUCSA de la participació indivisa de la finca Illa I del 
Polígon I del Pla Parcial Fatjó de la que es propietari aquest Ajuntament amb 
un coeficient del 6'67144525 % en concepte de propietari incorporat a la 
Junta de Compensació i d'un 59'25072969 % en concepte del 10 % 
d'aprofitament mig, com a resultas de la reparcel.lació produida a 
conseqüència de l'aprovació definitiva del projecte de compensació del Poligon 
I del Sector Can Fatjó i en virtut d'escriptura pública atorgada davant el Notari 
de Cornellà en Joaquin Mateo Estevez el 6 de març de 1992, corresponent a 
EMDUCSA la propietat de l'altre participació indivisa de la finca amb un 
coeficient del 20'53016006 % en concepte de propietari incorporat a la Junta 
de Compensació i un 13'54766500 % per compra a NARGAM, S.A.  de la seva 
participació indivisa en l'esmentada finca, en virtut d'escriptura pública de 
Compra-Venda atorgada davant el Notari de Cornellà Joaquin Mateo Estevez el 
17 de setembre de 1992. 
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 Vistos els articles 40 i següents del Reglament de Patrimoni dels 
Ens Locals. 
 
 Vistos els informes emesos al respecte pel Cap de l'Area 
d'Urbanisme i Serveis, Cap del Departament de Contractació-Patrimoni visat 
per la Secretaria General i el Interventor General. 
 
 Aquesta Alcaldia proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Iniciar expedient per a la venda directa a favor de la 
Empresa Municipal de Desenvolupament Urbanístic de Cornellà, S.A. 
(EMDUCSA) de la participació indivisa de la que és propietari aquest 
Ajuntament de la finca Illa I, situada en el Polígon I del Pla Parcial Fatjó, que 
es descriu a continuació, a la que correspont un coeficient del 6'67144525 % 
en concepte de propietari incorporat a la Junta de Compensació i un coeficient 
del 59'25092969 % pel concepte d'aprofitament mig, essent EMDUCSA l'altre i 
únic propietari pro-indivis de la resta de finca, amb un coeficient del 
34'07782506 %. 
 
 "Finca Illa I" 
 
 "Parcel.la situada en el Polígon II, de forma rectangular, de 
superfície 6.330 m2. i que limita, al Nord-Est, amb vial en projecte, al Sud-
Est, amb vial en projecte, al Sud-Oest, amb vial en projecte i al Nord-Oest, 
amb vial en projecte". 
 
 Figura inscrita al Registre de la Propietat d'Hospitalet de Llobregat 
al tom i llibre 570, foli 4, finca 39.301. 
 
 Segon.- El preu de la compra-venda es la quantitat de dos-cents 
vint milions vint-i-una mil cinc-centes vuit (220.021.508.-) pessetes IVA 
inclós. 
 
 Tercer.- Sol.licitar l'informe previ del Departament de Governació de 
la Generalitat de Catalunya a que fa referència l'article 43 del Reglament de 
Patrimoni del Ens Locals per tal de procedir a l'alienació directa projectada." 
 
 
 Després d'una explicació del contingut de la Moció feta pel senyor 
Alcalde, se sotmet a votació i és aprovada per unanimitat dels assistents. 
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PROPOSTA DE SECRETARIA 
 
 21.- Aprovació de les actes núm. 4/93 i 5/93, corresponents a 
les sessions ordinàries dels dies 31 de març i 28 d'abril d'enguany. 
 
 Per Secretaria es dóna lectura a les actes núm. 4/93 i 5/93, 
corresponents a les sessions ordinàries dels dies 31 de març i 28 d'abril, les 
quals són aprovades per unanimitat. 
 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes per tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-una hores i trenta-cinc minuts, 
signant la present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària 
General, que ho certifico. 
 
 
 


